
 

Skolebestyrelsesmøde 
16.1.2024 kl. 18.30-20.30 i Stenstrup 

Dagsorden udarbejdet: X Formand X Oliver   

       

Til stede: A Martin A Pia U. X Shanne 

 X Signe X Michael   X Steffani 

 X Peter X René   

 - Jesper C X Oliver   

 X Kristian X Vibeke   

 X Christian     

 X Louise     

 X Lisbeth     

       

Referent: X René     

       

Gæst:       

       

Bilag til dette møde: Referat af sidste SKB 11.12.2023 

 

Dagsorden Indhold/Referat 
1. Godkendelse af dagsorden Godkendt 

2. Godkendelse af referat 
11.12.2023 

Godkendt 

3. a)   Nyt fra formand Var ikke til stede 

              b)   Nyt fra elevråd Elevrådet er i gang med at planlægge en trivselsdag for hele sko-
len. 

Eleverne på 9. årgang har oplevet at de skulle til elevcentrerede 
skole-hjem-samtaler på baggrund af en kort briefing kort forin-
den. Flere af eleverne blev først briefet samme dag som de skulle 
til samtale. 

              c)   Nyt fra forældre Luciadagen i Kirkeby afveg fra det sædvanlige koncept, hvilket 
flere var ærgerlige over. 



 

Dagsorden Indhold/Referat 
 

              d)   Nyt fra medarbejdere De fleste årgange har påbegyndt skoleårets 3. LEAPS-forløb. De 
fleste årgange samarbejder med en virksomhed. 

              e)   Nyt fra ledelsen  Den skofrie ordning fungerer fint i Stenstrup. 

Mobilpolitikken håndhæves effektivt i Stenstrup. Dog bruger 
mange elever fra 9. klasse deres mobil som betalingsmiddel, når 
de går i byen og handler i pauserne. Bestyrelsen beslutter derfor, 
at eleverne ikke kan tage deres telefon med som betalingsmiddel 
i pauserne. De skal have betalingskort eller kontanter med i 
skole, hvis de går i byen i pauserne. Mobilpolitikken gælder frem-
over uden undtagelser også på 9. årgang. 

I Kirkeby oplever personalet, at mange børn har smartwatches 
med i skole. Børnene får beskeder i undervisningstiden, kan fore-
tage og modtage opkald med uret og tager billeder. Bestyrelsen 
beslutter derfor, at smartwatches fremover er omfattet af mobil-
politikken på samme kriterier som mobiltelefoner hvad angår 
elever i Kirkeby. Der er noget der taler for, at vi undersøger om-
fanget af en lignende problemstilling i Stenstrup og i givet fald 
overvejer en mere differentieret regel for brugen af smartwat-
ches i skoletiden for denne matrikel. 

I Kirkeby har personalet besluttet, at man vil indsamle data på, 
hvor mange elever, der følges over vejen af skolepatruljen. Der 
benyttes årligt 100 arbejdstimer på opgaven. Indtrykket er, at 
det er meget få elever, der nyder gavn af patruljen.  

       4. Valg til bestyrelse -Afklaring om hvem der er på valg: Samtlige forældrevalgte 
er på valg. Kristian er ikke berettiget til at genopstille 

-Afklaring om hvem der ønsker at stille op igen: Dette med-
deles på bestyrelsesmødet 20. februar 

-Proces for valget: Jf. vedlagte bilag (NB: Louise skal tilføjes 
bilaget) som Oliver gennemgik for bestyrelsen på mødet.  

5. Budgetopfølgning 
30.12.2023 
Uden elever 

-Hvordan endte 2023? 

Resultatet for budgetåret 2023 er ca. -50.000 

Der overføres ingen medarbejdere i den aktuelle overflyt-
ningsrunde. Denne beslutning hviler bl.a. på at der ikke an-
sættes en fysik/kemilærer i 2024. I stedes uddannes alle-
rede ansatte lærere til opgaven, som de også vil varetage 
fra august 2024. I det foreliggende budget forventes et re-
sultat for 2024 på ca. -250.000, der svarer til en budgetaf-
vigelse på ca. 1%, hvilket er acceptabelt. 

6. Budget 2024 
 
Uden elever 

-Tilbagemelding fra medarbejdere ift. driftsbudget 

-Handlinger i forhold til driftsbudget 



 

Dagsorden Indhold/Referat 
Når driftsbudgettet for 2025 skal drøftes vil de medarbej-
dere, der har ansvar for budgetposter blive inddraget i den 
indledende drøftelse. 

7. Arbejdsmiljø 
Uden elever 

Ved besøg fra arbejdstilsynet er det blevet synligt, at der er 
udfordringer med høje følelsesmæssige krav i arbejdet. 

Matriklen i Stenstrup fik i efteråret et strakspåbud i denne 
anledning. Der er handlet på det som påbuddet angik og 
Arbejdstilsynet har accepteret skolens svar på strakspå-
buddet.  

Punktet fortsættes på næste møde 

8. Henvendelse fra KIF vedr. 
åbent hus 

Martin var ikke til stede på mødet, men har skrevet dette 
til bestyrelsen på Aula: ”Jeg mødte i weekenden Jørn Han-
sen, formand for KIF, på en gåtur med hunden. Han for-
talte at KIF og Kirkeby Børnehus gerne ville lave et fælles 
åbent hus-arrangement en lørdag formiddag i løbet af for-
året. De kunne godt tænke sig at skolen også hold åbent 
denne dag. Jeg kunne forstå på ham at Oliver umiddelbart 
havde sagt nej til dette, men jeg sagde at bestyrelsen evt. 
kunne stå for at præsentere skolen til sådan et arrange-
ment. På den måde ville skolen stadig være repræsenteret, 
men det ville ikke koste timer til lærere/ledelse. Men hvad 
siger bestyrelsen til dette? Er det noget vi skal gå videre 
med?” 

Skolen har ikke umiddelbar mulighed for at sende medar-
bejdere til et lørdagsarrangement, da det vil påføre en stor 
lønudgift til en uklart defineret opgave. Der er på skolen i 
forvejen bl.a. en skolegårdsfest, hvor skolen inviterer hele 
lokalsamfundet ind.  

Flere forældrevalgte giver udtryk for, at de gerne vil stille-
frivilligt op til et arrangement på en lørdag.  

Punktet drøftes på næste bestyrelsesmøde. Der gives ud-
tryk for, at det er uklart formuleret, hvad formålet med et 
åbent hus-arrangement er. 

9. Punkter til næste møde 
20.2.2024 
 
 
              Uden elever 

-LEAPS surveys 

-Fortsat arbejde med skærmtid og mangfoldige læringsmil-
jøer for alle 

Åbent hus 

Arbejdsmiljø 

 



 

 

 

 

 

 


